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“Hall of Mirrors” *
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Four Hundred Twenty
Allegro (J = c¢. 138)
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* the grand waltz begins
* ]a grande valse commence
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* the grand waltz continues with a flourish
* la grande valse continue en fanfare
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* coming to a dignified conclusion
* parvenir a une conclusion digne

o/
Here is the scene: The Hall of Mirrors at the Palace of Versaillais..."Backstage" and getting ready to join the waltz
are couples adjusting their clothing and jewelry and practicing a few waltz steps. The music is playing in the
background as others are already dancing in the Hall of Mirrors. Finally, the additional couples join the
rest in a flourish as they enter. A brief interlude interrupts the participants and they pause for a moment.

Then the waltz continues uninterrupted until the quiet and dignified deneument, a bow and curtsy,
and the music comes to a close.

Voici la sceéne : La Galerie des Glaces du Chateau du Versaillais..."Backstage" et s'apprétant

a rejoindre la valse, des couples ajustent leurs vétements et leurs bijoux et pratiquent quelques

pas de valse. La musique joue en fond sonore alors que d'autres dansent déja dans la Galerie des Glaces.
Enfin, les couples supplémentaires rejoignent les autres en grand nombre a leur entrée. Un bref intermede
interrompt les participants et ils marquent une pause un instant. Ensuite, la valse continue sans
interruption jusqu'au dénouement calme et digne, un salut et une révérence, et la musique se termine.



